
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr IV/2024 

IV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 27 czerwca 2024. 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył IV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na 

żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził kworum, następnie przywitał przybyłych oraz oglądających sesję. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał jego zapisy. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił o wniesienie pod obrady uchwały w sprawie przyznania 

dotacji dla Parafii Rzymsko-katolickiej w Tułowicach na prace konserwatorskie i restauratorskie 

oraz roboty budowlane przy zabytku i wyjaśnił zasady przyznawania środków na ten cel  

z Rządowego programu. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie nad przyjęciem zmiany porządku obrad. 

 

3. Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie nad przyjęciem zmiany porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Glosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmiana protokołu została przyjęta. 

 

4. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala odczytał zmieniony porządek obrad i zarządził głosowanie 

celem jego zatwierdzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty zmieniony i przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 maja 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany 

zgodnie ze statutem. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 maja 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

6. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że Radni otrzymali protokół w wersji 

elektronicznej w dniu 20 czerwca br. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu ze wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 22 maja 

2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany w 

wersji elektronicznej20 czerwca 2024 r.. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 22 maja 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik lub worek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy zmiany ceny za 

wywóz odpadów o około 3 złote od osoby, co jest podyktowane wzrostem ilości odpadów 

wywożonych przez firmę. A obecna cena nie pokrywała kosztów wywozu, odniesienie ceny 

powinno zbilansować kwoty opłat i wywozu. 

 

Brak pytań 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
Uchwała nr IV/14/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy powołania 

komitetu zajmującego się obszaru ujętego jako zdegradowany na terenie Tułowic, skład 

Komisji powołuje Burmistrz spośród osób, które zgłosiły taką chęć. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/15/2024 

 

 

 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy dla drogi wewnętrznej w 

Tułowicach.  

 

Przewodniczący określił położenie drogi prywatnej. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy dla drogi wewnętrznej w Tułowicach. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/16/2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji gminnych przewozów pasażerskich w 

publicznym transporcie zbiorowym przez Gminę Tułowice. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że jest to uchwała pozwalająca Burmistrzowi na podjęcie dalszych 

kroków związanych z wyborem przewoźnika. Uchwała nie dotyczy szczegółów godzin, tras  

i przystanków, co będzie uzgadniane z wybranym przewoźnikiem. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski dodał, że Gmina otrzymała duże dofinansowanie z programu 

rządowego w wysokości 3,00 zł. do każdego tzw. wozokilometra, tj. ponad 100 tys. Program 

pilotażowo ma ruszyć 11 września do końca roku i będzie się łączył z przewozami szkolnymi. 

Radny Michał Kuciński zapytał czy przewozy będą realizowały oczekiwania mieszkańców do 

miejscowości Korfantów i Niemodlin, na co Burmistrz odpowiedział, że jest to transport gminny 

i aby przekroczyć jej granice trzeba zawrzeć porozumienie. 

  

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie organizacji gminnych przewozów pasażerskich w publicznym 



transporcie zbiorowym przez Gminę Tułowice..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/17/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

Przewodniczący wyjaśnił konieczność podjęcia uchwały w związku z wyborem nowych 

sołtysów. Brak pytań 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr 

Szmidt 

 

 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/18/2024 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował, że zmiana Statutu dotyczy jedynie zmiany 

zapisu związanego z ilością osób w komisji, w których może brać udział radny. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/19/2024 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy planów opracowanych 

przez przewodniczących poszczególnych komisji stałych. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady  

Miejskiej w Tułowicach na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/20/2024 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 

2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy planu pracy Rady, który 

został opracowany na podstawie poszczególnych komisji stałych. 

Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 



NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/21/2024 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz 

sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił konieczność podjęcia uchwały ze względu na 

zakwestionowanie przez nadzór terminu jej wejścia w życie, co zostało poprawione.  

Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz sołtysów.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/22/2024 

 

17. Debata nad Raportem o stanie Gminy Tułowice za 2023 r. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk Bardzo szeroko przedstawiła zapisy Raportu i zawarte w nim dane.  

 

 



18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tułowic wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że ta uchwała oraz kolejne w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2023 r. i w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Tułowic dotyczą wykonania i realizacji budżetu, który został założony w 2023 r., na 

posiedzeniu Komisji Pani Skarbnik wskazała procentowy udział w wykonaniu budżetu w różnych 

paragrafach i jest to niejako realizacja założeń w stosunku do planu. 

Przewodniczący zapytał czy są chętni do zadania pytań dotyczących uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

zapisów uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (9) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/23/2024 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał czy są pytania do treści uchwały, z która Radni 

zapoznali się na posiedzeniu Komisji.   

Brak pytań. 

Poproszona przez Przewodniczącego, Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania Budżetu Gminy Tułowice za 

2023 r. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 

Michał Kuciński, Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/24/2024 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dominika Drążek przedstawiła Protokół z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Gminy oraz Uchwały  

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tułowic, zaznaczając, że zostały 

one przygotowane przez członków Komisji Rewizyjnej poprzedniej kadencji. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Na prośbę Przewodniczącego Radca prawny Anna Fus wyjaśniła co oznacza udzielenie 

absolutorium. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta  

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 

Michał Kuciński, Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/25/2024 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radnym za udzielenie absolutorium oraz 

Skarbnik, wszystkim Kierownikom i pracownikom za ich pracę. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk podziękowała za zaufanie oraz wszystkim pracownikom. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że bieżące zmiany w budżecie oraz 

wieloletniej prognozie finansowej zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu 

Komisji.  

W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/26/2024 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczące przypomniał, że Skarbnik przedstawia zmiany na posiedzeniu Komisji. 

 

Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/27/2024 

 

 

 

 

 



23. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Rocha w Tułowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił konieczność podjęcia uchwały oraz wyjaśnił zasady 

naboru wniosków o przyznanie środków dedykowanego dla parafii. Dodał, że w wyniku 

rozstrzygnięcia Parafia Rzymskokatolicka w Tułowicach otrzymała 500 tys. zł.  

 

Rozmawiano na temat konkursu w ramach Polskiego Nowego Ładu. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rocha 

w Tułowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Anna Wojciuk-Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IV/28/2024 

 

24. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił czynności i spotkania, które odbył w okresie 

międzysesyjnym. 

 

25. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wymienił czynności wykonywane w okresie 



międzysesyjnym. 

 

26. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował o wpłynięciu skargi, zaproszeń na 

wojewódzkie zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Tułowicach oraz 

kuratorskie zwiedzanie Muzeum Porcelany oraz innych. 

 

27. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawę wozu strażackiego dla Goszczowic 

informując, że nie ma możliwości  lobbowania w tej sprawie przez Komendę Wojewódzką. 

 

Radny Michał Kuciński odpowiedział na pytania dotyczące Klubu Radnych „Razem dla 

dobra Gminy”. 

 

28. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Radna Dominika Drążek przedstawiła treść składanej interpelacji. 

29. Wolne wnioski. 

 

Radna Sylwia Szklorz zapytała czy szkoła brała udział w Programie „Podróże z klasą” 

ustanowionym przez Ministra Edukacji i jakie były wyniki tych działań. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że zanim po godzinie 10 wystartował projekt, 

to już wcześniej pojawił się komunikat, że skończyły się środki, pieniądze skończyły się po 

12 minutach. 

Radny Piotr Szmidt powiedział o festynie charytatywnym, który odbył się w Szydłowie, 

podziękował wszystkim za udział i pomoc w organizacji. 

 

Radna Dominika Drążek zapytała czy na następną komisję można zaprosić pracownika, który 

zajmuje się pozyskiwaniem środków zewnętrznych.  

 

Radny Andrzej Pochopień zapytał o możliwość poprawy, zamiany oświetlenia na energooszczędne 

z dodatkowymi punktami świetlnymi w całej Gminie i sołectwach. 

Burmistrz  Andrzej Wesołowski odpowiedział, że Gmina otrzymała z „Nowego Ładu” środki na 

oświetlenie, jedynie lampa za lampę. Wspomniał o dylemacie czy można swoje środki inwestować 

w mienie Tauronu. 

 

Radny Michał Kuciński zapytał czy można objąć chore dziecko szczególnym nadzorem, szczególną 

pomocą oraz czy podczas innych imprez okolicznościowych nie można je wspomóc. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił zasady takiej pomocy na wniosek. 

Radny Piotr Szmidt zabrał głos w sprawie możliwości pomocy. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła  do Skarbiszowic na Festyn rodzinny. 

 

Radny Andrzej Bojkowski poruszył sprawę zamknięcia biblioteki o okresie wakacyjnym. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski obiecał zajęcie się sprawą.. Przypomniał o możliwości składania 

wniosków dot. „Bonu energetycznego” realizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznych. 



 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła do Lipna na imprezę organizowaną przez Partnerstwo Borów 

Niemodlińskich. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zapytał o incydent dotyczący nieczystości na ulicy Opolskiej. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o rozwiązaniu problemu. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala poinformował o zakupie urządzenia AED przez firmę Dolmet 

Przemysława Bieleckiego i jego ogólnym udostępnieniu. 

  

Burmistrz Andrzej Wesołowski obiecał oznakowanie miejsca przez Gminę. 

 

30. Zakończenie obrad. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła na Dożynki Gminne. 

 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań:  

wspólne posiedzenie Komisji 26 sierpnia br. godz. 16:30; sesja 29 sierpnia br. godz. 16:30. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


